
Referat Viltfagrådet 21/3-19 

1. Godkjenning av innkalling 

- Godkjent uten kommentarer. 

 

2. Godkjenning av referat frå førre møte 

- Referatet vart lest og godkjent. 

 

3. Jakta 2018 og 2019 

- Andreas orienterte om hjortejakta. Valda har bestandsplan og det vert lite endringar frå 

2018 til 2019. 

- Årsmelding vart gjennomgått. Fallviltstatistikk vert tatt med i neste årsmelding. 

- Oversikt over viltfondet vert lagt ved neste årsmelding, saldo etter 2018 er om lag 95 000 

kr. 

4. Val 

- Leiar: Stian Sleire 

- Styremedlem: Sjur Brandtun og Odd M. Totland 

- Vara: Johnny Fonnes og Roy Øksnes 

- Valkomité: Øyvind Ullestad og Eivind Børilden 

- Vara til landbruksfagrådet: Stian Fonnes 

 

5. Nye retningslinjer for viltfondet vart vedteke med følgjande kommentarar/endring: 

- Punkt 5, tredje underpunkt vert endra til: Tiltak for å førebyggja skade på 

landbruksnæring som skuldast vilt. 

- Dei nye vedtektene skal sendast til Austrheim kommune for endeleg avgjerd. 

 

6. Ymse 

- Kart over trekkruter i Austrheim 

- Viltfagrådet ynskjer at valda skal kartlegge og sende inn trekkrutene hjorten bruker. 

Informasjonen er viktig når kommunen og andre skal utarbeide reguleringsplanar mm. 

- Vedtektene bør opp for revisjon som egen sak på neste årsmøte. 


